
 

 

 

会议 

 

酒店拥有 1,400 ㎡ 的超大会务空间，800 ㎡无柱宴会厅为，酒店还配备多个多功能会议室，先进的视听影

音及会议设施一应俱全。 宴会前厅超大落地窗让您纵览巫山的秀美山水画卷，内部设计以巫山的历史人文

及自然风光为灵感，融入中国古代竹简、古陶艺及石器等元素，天花吊顶则为中国古建尖顶的造型，地毯

集日落与河景于一体的色调澎湃大气。是您举办各种高端国际性会议、主题年会、庆典晚宴等活动的理想

之所。 

 

 

Meetings 

 

The hotel's meetings and events space offers a signature attraction, attendees can enjoy breathtaking views of 

the convergence of the Yangtze and Daning Rivers. The interior design is inspired by the historical, cultural and 

natural scenery of Wushan, incorporating elements such as ancient Chinese bamboo slips, pottery and stone 

tools. The ceiling is shaped like the spires of ancient local buildings. Beyond offering spaces to suit any gathering, 

our meetings and events team provides seamless service from start to finish along with the know-how to make 

every business conference, company function and celebratory event a success. 

 

 


